
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 2/7/2025 
 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 

ΘΕΜΑ:  «Άρνηση των κατοίκων των βορείων προαστίων του λεκανοπεδίου των 

Αθηνών να υποβληθούν σε πληρωμή διοδίων προκειμένου για την είσοδο και 

έξοδο στην περιοχή της μόνιμης κατοικίας τους λόγω της ανάγκης διέλευσής 

τους προσεχώς από  επικείμενη νέα υπό κατασκευή γέφυρα στον κόμβο της 

Βαρυμπόμπης κατόπιν κατεδάφισης της παλαιάς υπάρχουσας»  

 

Κύριε Υπουργέ, 

Δεκάδες συμπολίτες μας μας κοινοποίησαν εγγράφως και προφορικώς τις διαμαρτυρίες τους 

για την πρόθεση της πολιτικής ηγεσίας του Υπουργείου σας να κατεδαφίσει την υπάρχουσα  

γέφυρα  Βαρυμπόμπης, που αποτελεί έναν κομβικό οδικό άξονα εισόδου/εξόδου προς και από  

τα βόρεια προάστια του λεκανοπεδίου Αθηνών και να προβεί στην ανέγερση νέας αντίστοιχης, 

με τη δυνατότητα όμως τοποθέτησης διοδίων από τον ανάδοχο. Το γεγονός αυτό θα επιβαρύνει 

υπέρμετρα οικονομικά όσους θα εισέρχονται ή θα εξέρχονται με αυτοκίνητο από την ευρύτερη 

ως άνω περιοχή. Τα παραπάνω, πληροφορούμαστε ότι αποτελούν όρους στο περιεχόμενο μιας 

σύμβασης παραχώρησης του συγκεκριμένου έργου σε συγκεκριμένο ανάδοχο, που έχει 

καταρτιστεί από το έτος 2017. Ως πρόσχημα για τη συγκεκριμένη ενέργεια παρουσιάζεται η 

επικινδυνότητα λόγω δήθεν παλαιότητας της ανωτέρω γέφυρας, που έχει δομηθεί από τη 

δεκαετία του 1960, ενώ, δηλώνεται από παράγοντες του Υπουργείου σας ότι μέχρι το 2027 δεν 

θα υπάρχουν διόδια.  

Για το ανωτέρω ζήτημα έχουν θορυβηθεί έντονα πολλοί κάτοικοι της περιοχής, όντας 

αγανακτισμένοι για την επικείμενη αδικαιολόγητη υποβολή τους σε έξοδα, προκειμένου να 

διαμετακομίζονται προς και από τις κατοικίες τους, καθώς, όπως προκύπτει και από 

διαμαρτυρίες του ίδιου του Δημάρχου Κηφισιάς σε τηλεοπτικό σταθμό, πρόσφατα, δεν 

παρουσιάζονται από το Υπουργείο σας, ως όφειλε, τα τεκμήρια ακαταλληλότητας της 

παραπάνω γέφυρας, ώστε να καθίσταται αναγκαία η κατεδάφισή της. Μάλιστα, ο ως άνω 

Δήμαρχος ισχυρίστηκε δημοσίως στην παραπάνω τηλεοπτική εκπομπή ότι σε επανειλημμένα  

σχετικά αίτήματά του προς την  πολιτική ηγεσία του Υπουργείου σας δεν έλαβε ποτέ την 

υποτιθέμενη μελέτη, όπου η δήθεν επικινδυνότητα της ανωτέρω γέφυρας όφειλε να 

αποδεικνύεται.  

Το παραπάνω γεγονός αναδεικνύει μια σοβαρή αμφιβολία για την ορθότητα των αιτιάσεων περί 

επικινδυνότητας της ως άνω γέφυρας και κάνει φανερή την πολιτική βούληση για πρόκληση  

εσόδων στον όποιο ανάδοχο εις βάρος των Ελλήνων πολιτών δια της παραπάνω μεθόδευσης. 

Επιπλέον, είναι φανερό ότι είναι εντελώς αθέμιτη, εκτός νόμου και καταδικαστέα η παντελής 

έλλειψη πρόνοιας στην ανωτέρω αναφερόμενη σύμβαση για συνοδευτικά οδικά έργα 

κατασκευής εναλλακτικής όδευσης εισόδου & εξόδου προς και από τα βόρεια προάστια του 

λεκανοπεδίου Αθηνών, που θα παρακάμπτει το νέο υπό κατασκευή κόμβο της νέας γέφυρας  
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Βαρυμπόμπης, ώστε να καθίσταται δυνατή η μη διέλευση από τον σταθμό διοδίων που θα 

εγκατασταθεί στην παραπάνω γέφυρα για όσους πολίτες δεν θέλουν να υποβληθούν στις 

σχετικές πληρωμές.  

Τέλος, λαμβάνοντας υπόψη τις ενστάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Κηφισιάς για 

την επικείμενη κατεδάφιση της γέφυρας Βαρυμπόμπης και την ολοκλήρωση των συνοδών 

έργων προσωρινής αποκατάστασης της όδευσης προς και από την περιοχή, αν η σχετική 

κατεδάφιση δρομολογηθεί, όπως περιλαμβάνονται σε σχετικό ψήφισμα που καταρτίστηκε και 

δρομολογήθηκε ενώπιον της αρμόδιας πολιτικής ηγεσίας, εντός του 2025, παρατηρούμε τα 

εξής: 

Α. Οι εκπρόσωποι των δημοτών της Κηφισιάς καταγγέλλουν την απαξίωση του αρμόδιου 

Υφυπουργού του Υπουργείου σας προς το μέρος τους, που αποτυπώνεται με την άρνησή του 

να τους παράσχει τα τεκμήρια που αποδεικνύουν τα δήθεν προβλήματα στατικότητας και 

επικινδυνότητας της νυν γέφυρας Βαρυμπόμπης, όποτε αυτά ζητήθηκαν αρμόδια, Β. Οι 

εκπρόσωποι των δημοτών της Κηφισιάς κρίνουν ότι οι όποιες κυκλοφοριακές ρυθμίσεις 

δρομολογηθούν προς αντικατάσταση της δυνατότητας εξόδου και εισόδου στην περιοχή, ένεκα 

της κατεδάφισης της γέφυρας Βαρυμπόμπης προς κατασκευή νέας αντίστοιχης, αποτελούν 

προβληματικές και πρόχειρες συγκοινωνιακές διευθετήσεις, που θα βλάψουν το τοπικό 

περιβάλλον και την οδική ασφάλεια της ευρύτερη περιοχής, για όσο διαρκέσουν τα έργα. Γ. Οι 

εκπρόσωποι των δημοτών της Κηφισιάς διαμαρτύρονται για τη μη διαβούλευση με την τοπική 

κοινωνία, προκειμένου για την εξέταση εναλλακτικών προτάσεων εισόδου & εξόδου προς και 

από τα βόρεια προάστια του λεκανοπεδίου Αθηνών δια του κόμβου της γέφυρας Βαρυμπόμπης 

που θα σέβονται την ασφάλεια και την ποιότητα ζωής των δημοτών. Δ. Οι εκπρόσωποι των 

δημοτών της Κηφισιάς κρίνουν ότι η κατεδάφιση της νυν γέφυρας Βαρυμπόμπης με το 

πρόσχημα των προβλημάτων στατικότητας εξυπηρετεί κατεξοχήν τον πλουτισμό του αναδόχου 

του σχετικού έργου εις βάρος των δημοτών δια της εγκατάστασης πλευρικών διοδίων και 

δηλώνουν ότι θα σταματήσουν με κάθε μέσο την υλοποίηση των όποιων εργασιών κατεδάφισης 

δρομολογηθούν, ενώ, Ε. Οι εκπρόσωποι των δημοτών της Κηφισιάς δηλώνουν ότι αρνούνται 

την εγκατάσταση κάθε είδους και μορφής διοδίων στην περιοχή τους. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,   

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Θα παραδώσετε στο Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Κηφισιάς τις όποιες μελέτες ή τα όποια 

τεκμήρια αποδεικνύουν υπάρχοντα προβλήματα στατικότητας και επικινδυνότητα στην 

υπάρχουσα γέφυρα της Βαρυμπόμπης, που βρίσκεται επί της εθνικής οδού στην άνω περιοχή;  
 

2. Θα ακυρώσετε την επικείμενη κατεδάφιση της νυν γέφυρας Βαρυμπόμπης, λαμβάνοντας 

υπόψη τις ως άνω διαμαρτυρίες της τοπικής κοινωνίας του Δήμου Κηφισιάς και όχι μόνο, όπως 

αυτές τέθηκαν ενώπιόν σας με το παραπάνω ψήφισμα, όπου δεν γίνεται αποδεκτή η για 

προσχηματικούς λόγους κατεδάφιση της υπάρχουσας γέφυρας της Βαρυμπόμπης χάριν της 

κατασκευής νέας με τοποθέτηση σταθμού διοδίων, πράγμα που θα  επιβαρύνει από οικονομικής 

άποψης δραματικά τη διαμετακομιδή με αυτοκίνητο των ντόπιων κατοίκων προς και από τον 

τόπο της μόνιμης διαμονής τους;  

 

O Ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 




